
Referat af ordinr generalforsamling, Vejie Friskole d. 23-05-2024 kl. 19.00.

22 af 412 forldre var fremmdt.

Generalforsamlingen blev gennemført med følgende dagsorden:
1. Velkomst og sang
2. Valg af dirigent og referent
3. Presentation af bestyresen
4. Formandens beretning
5. Skolelederens beretning
6. Valg af fly skoleleder
7. Bestyrelsen foreIgger det reviderede regnskab til orientering
8. Valg af bestyreisesmedlemmer

1 medlem for skoekredsen
1 medlem for forIdrekredsen
1 medlem for mellemste hovedgruppe

9. Valg af 2 suppleanter
10. FremIggeIse af tiIsynserkIring og presentation af ny tilsynsførende.
11. Indkomne forsiag
12. ForeIggelse af undervisningspaner for det kommende skoleâr
13. Evt.

Ad. 1:
Generalforsamlingen indledtes med fIIessang og efterfølgende orientering om dagsordenen.

Ad. 2:
Thomas Grandahi valgtes til dirigent.

SØren Freese valgtes til referent.

Ad. 3:
Fremmødte bestyrelsesmedlemmer gay en kort prsentation af sig selv.

Ad. 4:
Bestyrelsesformanden aflagde beretning for 2023 med efterfølgende applaus. Beretningen kan Ises pa
Vejie Friskoles hjemmeside.

Ad. 5:
Birthe, aflagde skotelederens beretning. Generalforsamlingen havde kvitterede med applaus.
Der blev spurgt om uddybelse af skolens nye fravrspoUtik, som skoetederen herefter gennemgik.
Skolelederens beretning kan ses pa Vejie Friskoles hjemmeside.

Ad. 6:
Mogens D. Jensen prsenterede sig selv for generalforsamlingen. Generalforsamlingen vagte herefter
enstemmigt Mogens som ny skoeIeder med applaus.

Ad. 7:
Bestyrelsesmedlem, Bent S., fremlagde den reviderede ârsrapport for 2023. Arsrapporten fremviste et

posftivt resultat pa kr. 257.197. Viceskoleleder, Bent Kyndesen suppierede med enkelte kommentarer. Der
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blev stillet enkelte spørgsmâl til faststtelse af statstilskuddet som Bent Kyndesen besvarede
tilfredsstillende. Generalforsamlingen tog herefter ârsrapporten til efterretning med applaus.

Ad. 8:
Til bestyrelsen valgtes for 2 âr:
1. Emil Filsø
2. Bodil Pagh
3. Bent Schultz

Bestyrelsen bestâr herefter af:
Hjalte Simonsen, Skolekredsen
Bodil Pagh, Skolekredsen
Sissel Boll, Forldrekredsen
Bent Schultz, Forldrekredsen
Søren Freese, Forldrekredsen, Yngste
Emil Filsø, Forldrekredsen, Mellemste
Johnny Skovsgaard, Forldrekredsen, iEldste

Ad. 9:
Til suppleanter valgtes for? âr:
Allan Schurmann
Sune B. Lindholt
Stifle Toft

Ad. 10:
Knud Nørregaard fremlagde skolens tilsynsrapport for 2023/2024. Rapporten er tilgngelig pa Vejle
Friskoles hjemmeside.
Srligt fremhvedes skolens arbejde indenfor 3 kategorier:

Det humanistiske omráde beskrives som et kerneomrâde der spores gennem alle fag.
Det naturfaglige omrâde fremviser høj prioritet med imponerende resultater.
Det praktiske/musiske omrâde fremviser høj prioritet, hvor forarskoncerten bevidner høj kvalitet i den
musiske undervisning.
Den demokratiske dannelse pa skolen fremhves srligt gennem det forpligtende fllesskab pa tvrs
af ârgangene,

Tilsynsrapporten blev taget ill efterretning, Birthe takkede Knud for sit arbejde som tilsynsførende pa Vejle
Friskole de seneste 6 ar.
Herefter prsenterede skolens nye tilsynsførende, Henrik Ottosen, sig for generalforsamlingen.

Ad. 11:
Dervar ingen indkomne forslag

Ad. 12:
Bent Kyndesen fremlagde Vejle Friskoles undervisnIngsplaner for skoleâret 2024/2025. Af vsentlige
punkter nvnes:

Timefordelingen fastholdes fra sidste âr.
De praktisk/musiske fag afsluttes efter 8. klasse med afgangsprøve. Kommende skoleâr fortsttes med
vrkstedsfag for 9. klasse, der kan vlge mellem madkundskab og vrksted og design.

Der blev stillet sporgsmal til udvalget af valgfag for 9. klasse som Bent herefter besvarede.
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Ad. 13:
GeneraJforsamiingen sluttedes med en tak Iii bestyrelsen for dennes arbejde.

For referat:

'1
Thomas Grandahi
Dirigent
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